
 

Spolek rodičů při ZŠ, Praha 8, Burešova 14 

IČO: 01700031, ZŠ Burešova, Burešova 1130, 182 00 Praha 8 
 

 
Zápis z 27. schůzky Spolek rodičů při ZŠ, Praha 8, Burešova 14 
IČO: 01700031, ZŠ Burešova, Burešova 1130, 182 00 Praha 8 
 
 
Datum: 18. 9. 2024 v 18:00 hod.  
Místo konání: sborovna ZŠ Burešova  
Přítomni: přítomno 29 zástupců tříd (viz prezenční listina, plné moci označené v prezenční 
listině) 
 
 
 Hosté: Mgr Bc. Ivo Mlejnecký – ředitel ZŠ Burešova (dále jen pan ředitel)  
Jednání vedla: předsedkyně Adriana Lančok (dále jen předsedkyně), zápis: Martina 

Rothbauerová  

 
 
Program:  
 

1. Příspěvky rodičů na Spolek rodičů pro školní rok 2024/2025 – návrh a schválení 

2. Plán schůzek Spolku rodičů 

3. Informace vedení školy 

4. Dotazy na vedení školy 

5. Diskuse 

 
V úvodu setkání SRPŠ všechny přítomné přivítala předsedkyně Spolku rodičů (dále jen SR) 

a seznámila je s programem setkání.  

 
Ad 1/  Příspěvky rodičů na Spolek rodičů pro školní rok 2024/2025 

Předsedkyně obeznámila přítomné s návrhem příspěvku rodičů do fondu SR v nezměněné 

výši 250,00 Kč za školní rok a žáka. Ke zvýšení příspěvku letos nedojde. Tato částka byla 

schválena. 

Pro    27 hlasů 

Proti   0 hlasů 

Zdržel se hlasování 2 hlasy 

 

Ad 2/ Plán schůzek Spolku 

Předsedkyně sdělila termíny plánovaných schůzek SR. Další proběhne hlasováním per 

rollam v průběhu října 2024 o rozpočtu SR.  Další presenční schůzka SR v novém školním 

roce 2024/2025 proběhne ještě jedna dne 2. 4. 2024 v 18.00 hodin ve sborovně školy, 



nakolik třídní schůzky proběhnou 14. 4. 2025. Pozvánky a podklady pro hlasování budou 

zaslány. 

 

Ad 3/ Informace vedení školy: pan ředitel informoval rodiče o aktuální situaci na škole:  

a) V novém školním roce nastoupilo 5 nových učitelů a 3 učitelé ukončili své působení  

b) Novým zástupcem ředitele je Mgr. Jan Krček 
c) Hospodářkou je paní Krulichová, která se vrátila po mateřské dovolené 
d) Proběhla další etapa rekonstrukce elektroinstalace (páteřní rozvody), je dokončována 

revitalizace atria u družiny, v jídelně v prostorách kuchyně vybudovány chladící 
a mrazící boxy namísto dosavadních ledniček, provedeny malby a drobné opravy 

e) Školu navštěvuje celkem cca 850 dětí, 355 dětí chodí do družiny ve 14 odděleních, 
v 1. ročníku je ve třídách 22-24 žáků, v 6. ročníku je ve třídách 25-26 žáků 

f) Zřizovatel zadal novou studii k propojení školy s jídelnou 
g) Ředitelské volno je vyhlášeno na 20. 9. 2024, v případě konání 2. kola voleb bude 

ředitelské volno taky 27. 9. 2024 
h) Skončil projekt „balíček Pražana“, v případě potřeby odpuštění platby obědů lze 

využít  nadaci  Women for Women; jsou ale velmi přísné podmínky pro zařazení 
i) Platba družiny se zvýšila na 500,- Kč/měsíc dle zřizovatele školy Prahy 8, stravné 

zůstává stejné jako v loňském školním roce 
j) Rozvrhy tříd jsou již dostupné na webu školy 
k) Výhružné maily, které dostaly školy napříč republikou a byli i u nás na škole, jsou 

vždy nahlášeny Policii ČR. Tyto maily policie pokaždé vyhodnotila, že jsou s nízkým 
rizikem nebezpečí a školu tak nebylo nutné evakuovat 
 

Ad 4/  Dotazy na vedení školy 

a) Kroužky při jejich zapisování byly velmi rychle rozebrány a již nebylo možné se 
přihlásit. Bylo by možné omezit např. u sportovních kroužků možnost počtu volby tak, 
jak je to u keramiky? 

odpověď – Pan ředitel prověří kapacitu kroužků a zhodnotí možnost, zda byl omezený 
počet sportovních kroužků na 1 dítě*. 

 
b) Bude možné, aby stejná paní učitelka vyučovala po dobu 1. stupně AJ od 3. třídy?  
odpověď – Bohužel to nelze zaručit z organizačních důvodů, ale pokud to bude možné, 
bude učitel pokračovat. 

 
c) Kroužek AJ s rodilým mluvčím má dle sdělení jedné z přítomných nízkou úroveň, děti 

si v něm koukají na pohádky. To je názor části rodičů. Jiná část rodičů si hodiny 
s rodilým mluvčím pochvalují. Filmy byly promítány pouze v jedné skupině na dvou 
posledních setkáních a tato lektorka letos již u nás není. 
Dotaz zní, zda škola neuvažuje o spolupráci s jinou firmou? 

odpověď – Škola by zvážila změnu firmy, pokud by se prokázalo více pochybení 
a panovala všeobecná nespokojenost. V případě nespokojenosti jednotlivců s výukou je 
žádoucí kontaktovat přímo lektora a pak následně vedení firmy; rodič je platící zákazník 
a službu mu poskytuje firma, ne škola. 

 
d) V 9. třídě mají žáci v rozvrhu 3 vyučovací hodiny matematiky za sebou, což je 

náročné, proto rodiče prosí o změnu. 
odpověď – Pan ředitel ověří a při prvních změnách rozvrhu bude napraveno. 

 
e) Bude škola více rozvíjet mimořádně nadané děti? 
odpověď – Škola nejen nabízí testy menza. Péči o talentované děti u nás zaštiťuje paní 
učitelka Tesaříková ve spolupráci se speciální pedagožkou Mgr. Kopečkovou. Snažíme 



se průběžně objevovat nadané děti, ve spolupráci s rodiči pak zajistit odbornou 
diagnostiku v PPP a děti rozvíjet včetně individuálních plánů a přístupu ve vyučovacích 
předmětech, kde je to vhodné a možné. 
 
f) Bylo by možné, aby učitel informoval rodiče alespoň 1x týdně při nepřítomnosti žáka 

o probrané výuce? 
odpověď – Pan ředitel prověří, jak učitelé rodiče informují a bude apelovat na včasné 
a podrobnější zápisy do elektronických třídních knih. 

 
g) Bylo by možné, aby měl třídní učitel 1hodinu týdně on-line konzultaci? 
odpověď – Ne, učitelé komunikují přes služební e-maily, které denně kontrolují, a mají 
povinnost do druhého pracovního dne reagovat. V případě potřeby si může rodič sjednat 
schůzku. 

 
h) Uvažuje škola o vydávání školního časopisu? 
odpověď - Pan učitel Cibulka vydává „bulvární“ školní časopis vždy s deváťáky na konci 
roku. Bohužel náklady na vydání časopisu jsou vysoké. Pan ředitel zváží možnost 
vydávat alespoň občasný seriózní časopis, v minulosti se osvědčil. 

 
i) Bude mít škola YouTube kanál? 
odpověď – Ne, škola již má pro otevřenou „oficiální komunikaci“ webové stránky a pro 
„neformální“ facebook a instagram. Tyto sociální sítě jsou dostatečné. 

 
j) Zasáhne umělá inteligence do výuky? 
odpověď – Umělá inteligence již do výuky zasahuje prostřednictvím učitelů různých 
předmětů. Všichni učitelé již k IA absolvovali školení. Při psaní absolventské práce 
v 9. třídách ji budou moci dle daných pravidel použít i žáci. 

 
k) Uvažuje se o zrušení absolventských prací v 9. ročníku? 
Odpověď – Absolventské práce rušené nebudou, o možnosti jejich zrušení proběhla mezi 
pedagogickými pracovníky diskuse. Vypracování absolventské práce probíhá během 
celého školního roku v 9. třídách, takže děti mají dostatek času si práci rozvrhnout, aby 
se jim nehromadila těsně před přijímacími zkouškami. Není ale již povinná a kdo ji 
odmítne vypracovat, má tuto možnost, jen musí počítat automaticky se zhoršenou 
známkou z ICT 

 
l) Některé děti, zejména na 2. stupni, mají problém, že při jejich absenci jim spolužáci 

neřeknou, co si mají doplnit. 
Odpověď -  jde i o rozvoj sociálních schopností žáků – dokázat si najít někoho, kdo mi 
pomůže (a sám jinému v případě potřeby pomoci). Pokud se to někomu nedaří, pan 
ředitel doporučuje kontaktovat třídního učitele a řešit to individuálně; 

 
m) Spolupracuje škola s ministerstvem zdravotnictví o metodice speciálních diet? 
Odpověď – Ne, příslušné dokumenty známe, ale škola nemá podmínky a prostředky na 
zaměstnání kvalifikovaného odborníka na vaření diet. 

 
Ad 5/  Diskuse 

Chtěli bychom dále všem členům SR při ZŠ Burešova připomenout, že pokud bude mít 
jejich třída jakékoliv problémy v průběhu roku, tak se mohou obracet na vedení Spolku 
rodičů při ZŠ Burešova a ti ho dále mohou přímo řešit s panem ředitelem. 
 
V 19:30 hod předsedkyně jednání ukončila. 
 

Následné doplnění odpovědi pana ředitele po jednání Spolku rodičů: 



*ad) 4a) počet sportovních kroužků je limitován kapacitou tělocvičen, která je v daném čase 

plně využita; ŠD nabídne nad tento rámec (mimo běžnou dobu) ještě jeden kroužek navíc, 

budou upřednostněny děti, které nemají více než dva jiné sportovní kroužky. 

 
Zapsala: Martina Rothbauerová     Schválila: Adriana Lančok  

 


